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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

18. august 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1129

Mener ministeren ikke, at Sydøstjyllands Politi skal have banderessourcer 

som de 6 andre politikredse, der fik ressourcer med politiaftalen af november 

2008 og mener ministeren ikke, at det er nødvendigt at revurdere behovet for 

alle de resterende kredse, således at kampen mod bandekriminalitet ikke 

tabes i de andre politikredse , jf. artiklen "Politiet vil se nærmere på HA-

medlemmer" fra Ritzau den 15. august 2009 ? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karina.lorentzen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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